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Styrelsemöte 
 
Tid: 29 april 2025 kl. 19.00–20.30. Plats: Hemma hos Max Köster. 

(Efter mötet, 20.30-20.15 diskuterade styrelsen höstens och framtida aktiviteter)  

Närvarande: Lars Klasén, Mats Johansson, Lars Ljungdahl, Max Köster och Anne Kawecki. 

Olof Näslund och Kerstin Karlsson deltog via telefon. 

1. Mötets öppnande 

Lars Klasén öppnade mötet och dagordningen godkändes. 

2. Val av ordförande, sekreterare och justerare för mötet  

Lars Klasén valdes till ordförande, Max Köster till sekreterare. Mats Johansson och Lars Ljungdahl 

valdes till justerare. 

3. Föregående mötesprotokoll 

Godkändes. 

4. Inkommet (post, email, Facebook, tel)  

- Vi har fått ytterligare en påstötning från medlemmar i lokalföreningen om att stödja deras 

motion till riksstämma med rubriken ”Fred & Hållbar utveckling!”.  

Lars har svarat dem, precis som förra gången, att vi inte avser att ge stöd som förening.  

 

5. Ekonomi 

Ett förslag från riksorganisationen om att avstå en del av grundbidraget har inkommit. På detta sätt ska 

riks bättre kunna stödja lokalföreningar som har mycket ont om medel för sin verksamhet.  

Beslut: Lasse sätter sig in i förslaget och ger förslag på hur vår krets ska ställa sig.  

 

6. Rapporter utöver avlämnade remisser och genomförda aktiviteter.  

- Inget att rapportera  

 

7. Remisser 

Aktuella: 

- Detaljplan för del av Jumsta 3:1 och Tveta-Valsta 4:1 (Almnäs).  

Inlämnas 2025-04-30. Syftet med detaljplanen är att möjliggöra en utveckling av industri- och 

logistikanvändning i området (Ansvariga: Anne, Mats, Lasse).  

Avlämnade:  

- Karleby/Igelsta - CCS-anläggning (inlämnad 2025-04-11. 

Samråd förslag till detaljplan för Karleby 2:9 m fl Igelstaverket. Igelstaverkets önskar bla 

utöka befintliga Igelstahamnen Samrådsmöte hölls 2025-03-26.  

Föreningen avstyrker från genomförandet av en utökning av Igelstaverken och Igelstahamnen 

enligt förslaget. En CCS-anläggning vid Igelsta kommer att bla. att ha för stora negativa 

konsekvenser för allmänhet, natur, biologisk mångfald och Södertäljes arv som sjöfartsstad 

(Lars Klasén). 

 

- Floretten (bostäder vid Östertälje/Viksängen (inlämnad 2025-04-21). Föreningen har inga 

principiella invändningar till projektet utöver att vi helt motsätter oss att strandskyddet ska 

upphävas för området (Lars Ljungdahl).  
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8. Genomförda aktiviteter 

- 29/3 Vandring i nya Uddaberget. Guide Mari Nilsson, Södertäljes kommunekolog. Samarr. 

med Naturskyddsföreningen i Botkyrka-Salem. 23 personer deltog, ungefär lika fördelade på 

personer från Södertälje-Nykvarn, Botkyrka-Salem och övriga (bl a Gnesta, Stockholm). 

- 2/4 Föredrag ”Våtmarker – den nya älsklingen (?)”. Med Anna Froster, biolog, journalist 

och författare till Naturskyddsföreningens årsbok ”Våtmarker”. Samarr. med Södertälje 

stadsbibliotek. 20 åhörare. 

- 6/4 Vandring i Ekholmens naturreservat och Natura 2000-område i Botkyrka. Samarr. 

med Naturskyddsföreningen i Botkyrka-Salem. Endast 4 deltagare, delvis pga det kyliga 

vädret. 

- 26/4 Strandstädning längs Snäckviken. 4 personer deltog. Mindre skräp än tidigare år. 

 

9. Kommande aktiviteter 

- 4/5 Fågelskådningens dag, Tullgarn. Guide är Petter Kylefors från SOF, Södertälje ornito-

logiska förening. Samarrangemang med SOF. Kl. 6.30-11.30 

- 24/5 Hökmossen – värnad plats i Nykvarn. Kl 11-14. Guide är Åke Andersson, Nykvarn.  

- 24/5 Biologiska mångfaldens dag på Torekällberget. Kl 11.00 – 15.00. Lars, Mats och Max 

deltar och träffas senast 10.30 på Torekällberget. Lars tar med bord och böcker. Mats ordnar 

ett naturtips. 

- 6/6 Nationaldagsfirande i Nykvarn. Vi deltar med bokbord. Anne och Lars ordnar. 

- 13-14/6, Riksmöte i Gävle. Öppet för alla. Södertälje-Nykvarn-kretsen skickar delegaterna 

Anne och Mats. 

- 6/9 kl 10.00 Klimatvandring (tillsammans med Sv. kyrkan, Equmeniakyrkan, 

Klimatvandra.se m fl). Start ännu inte bestämd. Mål är Tveta.  

- 22/10 Seniordagen i Södertälje stadshus.  

 

10. Övrigt 

 

- Mötet beslutade att Kerstin Karlsson är ansvarig för remisser som rör Järna, Mölnbo 

och Hölö. 

 

- Vi kommer att ha våravslutning den 10 juni kl 18.00 hemma hos Lars K. Förhoppningsvis 

i hans trädgård. Förutom styrelsen inbjuds revisorer och valberedare. 

 

- Riksmöte i Gävle 13-14 juni. Föreningen beslutar att Anne och Mats deltar och representerar 

vår krets. 

 

- Inspirationsträff (digital) 2025-05-07 kl 19.00–20.30 inför årets Skogsdagarna. Här får vi 

tips på bra skogsaktiviteter under skogsdagarna 11-21 sep.   

Anmälan på Naturskyddsföreningen.se. 

 

- Ett tydligt regelverk för ett aktivt skogsbruk, delbetänkande av 2024 års skogspolitiska 

utredning. Remisstid tom 14/5. 
Naturskyddsföreningen har inkommit med yttrande (den 14/4) över delbetänkandet SOU 

2024:91.  

- Detta finns att läsa på https://www.naturskyddsreningen.se/artiklar/ett-tydligt-regelverk-for-

ett-aktivt-skogsbruk/.  Samtliga kretsar uppmanas att lämna egna remissvar. 

 

- Styrelsen uppmanar fler medlemmar att bevaka geografiska områden som vi är bekanta 

med eller har annat skäl till att hålla koll på (t ex med hjälp av https://avverkningskoll.se/).  

https://www.naturskyddsforeningen.se/artiklar/ett-tydligt-regelverk-for-ett-aktivt-skogsbruk/
https://www.naturskyddsforeningen.se/artiklar/ett-tydligt-regelverk-for-ett-aktivt-skogsbruk/
https://avverkningskoll.se/
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Riks har kurser om inventeringar.  

Dokumentation kan ske i artportalen.se.  

Det finns flera grupper inom Naturskyddsföreningen som man gärna får engagera sig i och det 

finns också bra digitalt material (tex Skogsnätverket).  

Vår lokalförening bör bilda en särskild skogsgrupp med särskild skogsansvarig.  

 

11. Nästa möte med styrelsen 

Nästa möte blir kl 19.00 tisdagen den 27 maj. Då ses vi hemma hos Olof Näslund.  

Sekreterare: 

 

 

Max Köster 

 

 

Justeras: 

 

 

Mats Johansson Lars Ljungdahl 

https://artportalen.se/

